

《单词百科:wrongdoing是什么意思?wrongdoing怎么发音?wrongdoing的解释和用法》

英语单词wrongdoing是什么意思?wrongdoing怎么读?wrongdoing怎么发音?简答网为您整理了wrongdoing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



wrongdoing怎么读

wrongdoing的读音:[' r ɒ ŋ du: ɪ ŋ]

wrongdoing的意思

1、n.坏事，不道德的行为;犯罪;

wrongdoing的近义词

1、actus reus [法] 被告的行为，犯罪行为，犯罪意图;

- 2、 **commission** v.正式委托;任命…为军官;
- 3、 **crime** n.罪行, 犯罪活动;严重错误, 罪过;
- 4、 **criminality** n.有罪, 犯罪, 犯罪行为;
- 5、 **delinquency** n.不法行为;少年罪犯;过失; 罪过;

wrongdoing的双语例句

- 1、 His belief that he was too clever to be caught in his wrongdoing was absurd.

他认为他太聪明了而做坏事不会被抓到的信念是荒谬的.

- 2、 His belief that his was too clever to be caught in his wrongdoing was absurd.

他相信他太聪明了以至于做了坏事而不会被抓住,这种想法实在是荒谬.

- 3、 Mr. Pang has denied any wrongdoing and is contesting the seizure of his firm as unjust.

彭日成一直否认存在任何不法行为,并声称查封他的公司是不公正的做法.

- 4、 Capital punishment is claimed to deter wrongdoing even better than lifelong confinement.

死刑之所以需要是因为它在制止犯罪方面甚至比终身监禁更有效.

- 5、 The wrongdoing of your people had forgiveness; all their sin had been covered. (Selah.)

你赦免了你百姓的罪孽, 遮盖了他们一切的过犯. (细拉)

- 6、 President Clinton also had to defend himself against accusations of dishonesty and sexual wrongdoing.

对克林顿总统的不诚实和不正当性行为的控诉,使他不得不为自己做出辩护.

- 7、 The mother gave her child a scolding for his wrongdoing.

孩子做错了事,母亲说了他一顿.

- 8、 The bank hotly denies any wrongdoing.

银行断然否认有任何违规行为。

9、TI has repeatedly denied any wrongdoing.

电信反复强调没有做错任何事。

10、A spirit that would forgive all trespasses of prior wrongdoing for amoment of your time?

因你一小会的陪伴而原谅之前所有的过失。

11、The thief made a trembling confession of his wrongdoing.

小偷颤抖着交代了自己干的坏事。

12、However, he was not charged with financial wrongdoing or false signing of documents.

但是, 他非被起诉财务过失或伪造文件。

13、An independent investigator found no evidence of wrongdoing.

一位自由调查人没有找到罪行的证据。

14、He hasn't been charged with any wrongdoing, but they do want to speak with him.

虽然他没有任何的刑事指控, 但是调查者还是很想与他取得联系。

15、The heightened threat of wrongdoing means business as normal is harder than ever.

不道德行为的威胁日益加重, 意味着正常经营企业比以往更加艰难。

16、Whenever you find your wrongdoing, be quick with your reparation.

任何时候当你发现自己的错误, 要尽快去弥补和挽救。

17、To conceal or gloss over (wrongdoing, for example).

掩盖或粉饰 (如错误等)

18、He denied any wrongdoing.

他拒绝做任何坏事。

以上是简答网为您整理的wrongdoing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于wrongdoing的用法、wrongdoing的释义、wrongdoing的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/wrongdoing>

